
Finansudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 9. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 197
Aktstykke om tilgængelighedsforanstaltninger

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man først næsten 20 år efter, at midler til handicaptil
gængelighed på statsinstitutioner er bevilliget, finder ud af, at der er en rest af midler på 
5,4 mio. kr.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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Offentligt
Aktstk. 197 - § 21 Spørgsmål 1
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